

MUNICH LECTURES IN ECONOMICS 2022

EINLADUNG | INVITATION
15 NOVEMBER 2022

► **LIVESTREAM:** <https://www.ifo.de/en/live>

ONLINE EVENT



CES Center for Economic Studies
Ludwig-Maximilians-Universität Munich
Schackstr. 4 | 80539 Munich
T: +49 89 2180-2748 | F: +49 89 2180-17845
Email: ces.office@econ.lmu.de

CES CENTER FOR
ECONOMIC STUDIES

DISTINGUISHED CES FELLOW

Das Center for Economic Studies (CES) verleiht jährlich im Rahmen der 'Munich Lectures in Economics' den Preis des 'Distinguished CES Fellow' für international herausragende ökonomische Forschung. Unterstützt von Munich Re und dem ifo Institut werden im Rahmen dieser Vortragsreihe dem breiten Publikum aktuelle ökonomische Forschungsfragen vorgestellt.

Among the most prestigious awards in economics, the Distinguished CES Fellow award is a hidden gem: a significant proportion of the awardees – 5 out of 29 – have gone on to win the Nobel Prize in their discipline just a few years later. Just short of completing three decades of its annual award, the Center for Economic Studies (CES) is elevating another internationally outstanding economist to its Distinguished Fellow pantheon, who will then deliver the highly regarded Munich Lectures in Economics to a selected audience.

Auch 2022 finden die Munich Lectures nur als online Veranstaltung statt. Wir bitten um Ihr Verständnis. Wir hoffen, Sie 2023 wieder vor Ort begrüßen zu dürfen.

This year's Munich Lectures will be held again as online event only. We kindly ask for your understanding and patience and hope to see you all in person again in 2023.

BITTE BEACHTEN SIE FOLGENDEN HINWEIS:

Das ifo Institut, das Center for Economic Studies (CES) und die CESifo GmbH informieren die Öffentlichkeit mit unterschiedlichem Bild- und Tonmaterial über ihre Veranstaltungen: mit Liveübertragungen auf eigenen Websites oder auf anderen Internetplattformen sowie mit Videoaufzeichnungen oder Fotografien, die für Websites und/oder Publikationen von ifo, CES und CESifo GmbH oder Dritter genutzt werden. Mit ihrer Anmeldung erklären sich die Teilnehmer an Veranstaltungen von ifo Institut, CES und CESifo GmbH damit einverstanden, dass sie gefilmt werden und die Aufnahmen für die genannten Zwecke eingesetzt werden.

PLEASE NOTE:

The ifo Institute, the Center for Economic Studies (CES), and CESifo GmbH informs the public of its events with a wide range of visual and audio material including live streams of event proceedings via its own website or other internet platforms, as well as recordings or photos that feature on the websites and/or in publications by the ifo Institute, the Center for Economic Studies (CES), and CESifo GmbH or of third parties. By registering for our events, participants declare their acceptance of all recordings and that the latter may be used for the purposes cited above.

PROGRAMM | PROGRAM

Dienstag, 15. November 2022, 18:00 Uhr
Tuesday, 15 November 2022 at 6 pm (CET)

ONLINE EVENT

Begrüßung
Welcome

Prof. Dr. Dr. h.c. Clemens Fuest
Präsident des ifo Instituts
Direktor des CES
*President of the ifo Institute
Director of CES*

Laudatio
Laudation

Prof. Claudia Olivetti, Ph.D.
*George J. Records 1956 Professor
of Economics
Dartmouth College*

Distinguished CES Fellow 2022

Preisträgerin
Laureate

Prof. Claudia Goldin, Ph.D.
*Henry Lee Professor of Economics
Harvard University*

Vorlesung
Lecture

**CAREER & FAMILY
WOMEN'S CENTURY-LONG JOURNEY
TOWARD EQUITY**

Q&A
Moderation

Prof. Davide Cantoni, Ph.D.
*Seminar für Wirtschaftsgeschichte, LMU
Chair of Economic History, LMU*

CES CENTER FOR
ECONOMIC STUDIES

CESifo
ifo INSTITUTE

Wir bedanken uns für die Unterstützung bei Munich Re.
We gratefully acknowledge support from Munich Re.

Munich RE 